
Prepis interpelácií 
z 11. zasadnutia mestského zastupiteľstva Kolárovo 

 
zo dňa 12.2.2024 

 
p. Ferenc Ladislav 
 
-požiadal, aby Ul. Slovenská čo najrýchlejšie bola vyriešená, 
-zabezpečiť dokumentáciu-prehľad o vodných stavbách v Čergove (kanály, stavidlá a pod.) ich 
napojenie na kanál Aszód-Čergov a na Váh, aby bolo možné pravidelne vykonať a zabezpečiť ich 
údržbu. 
-V komisii pre verejný poriadok sa rokovalo o zváženie zavedenia jednosmerného okruhu v mestskej 
časti „Veľká Gúta-Örtény“. Ulice sú úzke, možnosť vzniku dopravných nehôd. 
-rovnako sa zaoberali s problematikou parkovania, hlavne na Ul. Partizánskej, kde máme vybudované 
parkovisko, avšak občania parkujú svoje vozidlá aj na verejnú zeleň, ďalej aj v ostatných uliciach, kde 
sú bytové domy, Obrancov Mieru, Bočná, Nová, občania parkujú tak, že v prípade požiaru hasičské 
vozidlá by mali problém prejsť k miestu požiaru. A to je veľký problém. Navrhuje to riešiť. 
-V parku pri kostole je treba znížiť výšku živého plota od ulice Mostovej na rovnakú výšku, ako je na 
ostatných stranách parku. 
-Navrhuje vyriešiť asfaltovanie ul. Mostovej, lebo ide o najstaršiu mestskú časť, ak tam budovy budú 
obnovené aj tam sa vybuduje trhovisko, a malo by sa zvážiť možnosť obnoviť vozovku z kamenných 
kociek. 
 
Odpoveď p. primátora: K poslednému bodu len toľko, že v komisii pána Árgyusiho sa rokovalo 
o tomto  
                                          bode, pričom na ďalšie zastupiteľstvo bude program o krátkodobom 
investičnom pláne, kde bude zakomponované preinvestovanie príjmu z predaja budova býv. 
špeciálnej školy do obnovy ulice Mostovej ešte v priebehu roka 2024 po predchádzajúcej dohode 
s investorom stavby kanalizácie. 
 
p. Monika Kürtiová 
 
-opýtala na príchod 4 nových lekárov? 
-požiadala o rekonštrukciu bývalej materskej školy vo Veľkom Ostrove. 
 
Odpoveď p. primátora: ambulancie detskej lekárky, stomatológov, sú  v štádiu zariadenia, ich  
                                          otvorenie je otázkou asi len pár dní. Stavba býv. materskej školy vo Veľkom 
Ostrove sa zistí a potom sa dá odpoveď. 
 
p. Tamás Hájas: 
 
-Či detská lekárka ovláda štátny jazyk – odpoveď p. primátora: áno. 
-K problematike čerpacej stanice v Čergovej – prečítal odpoveď Vodohospodárskeho podniku, je 
zaujímavé, že údajne aktívne sa zaoberajú s opravou od toho, ako mesto sa ozvalo písomne. Ale 
nenašiel odpoveď na otázku, odkedy sú tie čerpadlá pokazené? 
-AJ on mal otázku k budove býv. materskej školy v o Veľkom Ostrove, 
-žiada asfaltovanie ulice Lipovej niekedy v budúcnosti. 
 
Odpoveď p. primátora: budeme riešiť uvedené problémy. Hlavne čerpaciu stanicu Čergov. 
 
p. Róbert Madarász: 
 



-dostal informáciu od občanov, že už niekoľko dní nefunguje verejné osvetlenie v lokalite ul. Dolnej 
-Kedy sa odstráni odpad z Osady Dankó Pistu? 
-Aký je stav osadenia nových dopravných značiek v meste? 
 
Odpoveď p. primátora: je jediný problém, že ak občania zavolajú na číslo hlásenia porúch Gúta  
                                          Service, tak sa vie o chybe, ale ak len sa to vypisuje na Facebookovskej 
stránke, nie vždy sa to dostane ku kompetentným osobám. Dopravné značky sa zabezpečujú, budú 
cestou Gúta Service postupne osadené. Cyklotrasy v meste sa riešia, pozval pána poslanca na 
rokovanie v budúci týždeň, kedy sa môže dozvedieť o podrobnostiach. Odpad v osade Dankó Pistu  
je dlhodobý problém, aj pán poslanec môže priniesť návrh na vyriešenie problému alebo mestské 
zastupiteľstvo môže odsúhlasiť 80000 až 100000,-EUR, tak všetko zabezpečíme. 
 
p. Beáta Koczkás: 
 
-reagovala na oznámenie vo veci voľby HKM, ohradila sa od podozrenia, že by za tým mohla stáť 
frakcia „Magyar szövetség“. Poukázala na údajný „konfrontačný“ post pána primátora na sociálnej 
sieti. 
 
Odpoveď p. primátora: Slovne odpovedal na jej otázku. 
 
p. Zoltán Finta: 
 
-na hrádzi rieky Váh na cyklotrase túlavé psi od osady Dankó Pistu útočia na chodcov a na cyklistov. 
-zaoberať sa s vyhodnotením odpadového hospodárstva 
-vyjadril sa k interpelácii p. Beáty Koczkás, nechce útočiť, chce spolupracovať s ostatnými frakciami. 
 
Odpoveď p. primátora: Dnes na ul. Staničnej bol odchyt 2 psov a v osade DP 5 psov.  
 
p. István Lengyel: 
 
-v mene svojej frakcie odpovedal na interpeláciu p. Beáty Koczkás a p. Zoltána Fintu, jeho koalíciu 
frakciu „Magyar szövetség“ nepovažuje za protivníka, len za opozíciu. 
-treba začať s rekonštrukčnými prácami na miestnych účelových komunikáciách, poľných cestách ako 
aj s opravami výtlkov 
-v meste je treba definitívne skoncovať s parkovaním na verejnej zeleni, veľmi dlho  boli občania len 
upozorňovaní bez výsledne.  
-podporuje nápad na vytvorenie jednosmerného okruhu vo Veľkej Gúte. 
-Od sochy Sv. trojici ukradli kovanú bránku, navrhuje osadiť novú bránku. 
-Vo veci býv. učiteľských bytov navrhuje urýchliť prácu projektanta, ktorého zazmluvnilo ešte 
predchádzajúce vedenie mesta.  
 
Odpoveď p. primátora: cesty budeme riešiť v spojitosti na počasí, budovu učiteľských bytov 
riešime,  
                               poslali sme list projektantovi, aby 30 dňovej lehote dodal projekt, ak nie, 
vyberieme iného projektanta, lebo už do dvoch výziev na dotáciu. 
 
p. István Samu:  
 
-problematiku ul. Rybárskej, kde bola demontovaná značka zákaz vjazdy pre nákladné vozidlá, či  by 
nebolo možné presmerovať premávku na panelovú cestu smerom na Kolarms 
 
Odpoveď p. primátora: Dopravné značky  boli odstránené pre uzávierku ul. Slovenskej,  



 p. Tibor Forró: 
 
-Počas rokovania svoje otázky dal písomne na stránku DSK. 
Közvilágítás fejlesztés, bővítés - lakossági kérés 
 
Pražské Námestie 2200/2, 946 03 Kolárovo 
Ezen a címen jelezték lakosok, hogy egy lámpa hiányzik és sötét van. Csatolva a fotó, kérem pótolni 
egy lámpát itt. 
 

Válasz: A kérést továbítottuk a Gúta Service felé megoldásra. 
 
MŠ Lesná intézményünk kapcsán a szülőktől és dolgozóktól kérések:  
 
Parkolás: szemben megállni tilos (zákaz zastavenia), parkoló kizárolágos használat 8-16kozt 
ovinak/látogatóknak 
Esővíz áll a parkolóban, 4 hely eleve kilőve ősszel ez miatt - vízelvezetést kérném orvosolni, hogy 
használhassák a szülök a parkolót.  
 
 
Első pavilon: sztatika, megy el az épület, eláll bent a csempe a sarokban - veszélyes lehet a gyerekekre 
nézve is (egy tanteremben mar leszakadt a falrol - szerencsere nem serult meg senki ez alkalommal) - 
kernem a varosvezetes segitseget az ellenorzesekkel es a javitasokkal.  
Észrevétel: Fűtés díjával kapcsolatban -  negyedév ebben az óvodában kolbyt 9000€ (brunni teren ez 
3000€). Elso korben teto szigeteles es maradek ablak csere (4 kisablak) nagyban segitene a 
koltsegeken. Kernem a vagyonjogi osztaly es a hivatal kozbenjarasat, segitseget az intezmennyel 
kapcsolatban. 
 

Válasz: Aktuálisan várunk egy tervező által kidolgozás alatt lévő tervezetre e 
probléma megoldására.,   
 
Kerékpárút és járda szükséges - Reviczky telep 
 
Egy részen van járda, de a JRD-től kifelé a városból már nincs, cégek még viszont vannak. Egyelőre a 
Furbify s.r.o. nevében kérnék egy tervezetet: hol, hogyan és mikor készülhet el járda és-vagy 
kerékpárút. Csak itt több mint 100 ember dolgozik, már sokszor jelezték hogy veszélyesnek tartják az 
úton való gyalogos és kerékpár közlekedést.  
A tavaszi hónapokban a többi érintett céget is felkeresem, hogy támogassák ezt a projektet. 
 
A teljes szakas:  
https://www.google.sk/maps/dir/47.9102478,17.9854612/47.9047795,17.9768208/@47.9083565,17
.9815643,16.25z/data=!4m2!4m1!3e2?entry=ttu 
900m hosszú a sínektől. Meg intravilán egésze na a Real-k benzinkútig. Azt gonodlom, hasznos volna 
végig megoldani a kerékpár és gyalogos forgalmat.  
 
Tudom, hogy már tervezés alatt van a telejes város megoldasa ezen a teren. Csak szeretnem 
nyomatekositani amit a KEP bizottsagon mar emlitettem:  
 
vállalkozások működnek itt, akik jogosan kérik az újonnan bevezetett fejlesztesi adóból ezt a 
fejlesztést ami a városunk lakosait szolgálja első sorban kérném a prioritási sorrendben előre sorolni 
ezt a területet ha lesz eszközünk es forrásunk. 
 



Válasz: Ezt a kidolgozás alatt lévő Cyklo-generelben meg lessz oldva, 
a prioritásokat egyeztetjük később a testületben. 
 
 
p. Peter Gőgh: 
 
-spýtal na osadenie dvojjazyčných  tabúľ vo Veľkom Ostrove.  
 
Odpovedal prednosta: boli spísané všetky potrebné tabule, sú objednané vo výrobe a po ich 
obdržaní sa osadia aj v Pačérku, vo Veľkej Gúte ako aj v meste. 
 

Válasz kiegészítése: Örtény városrészben már ki lettek rakva az új táblák, 
a többi tábla előreláthatólag  a Húsvéti ünnepekig ki lessznek helyezve.   
 


